
Protokół posiedzenia 

Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Gliwicach 

kadencji 2023-2026 

w dniu 23.10.2024 r., godz. 16:15 

Obecni na posiedzeniu członkowie Rady: Marta Kryś, Kazimierz Ochterski, Agnieszka 
Filipkowska, Agnieszka Luszawska, Klaudia Bera. 

Nieobecni: Aneta Lipiec, Marcin Kiełpiński, Katarzyna Sielawa, Krystyna Skrodzka, Łukasz 
Chmielewski. 

Osoby spoza Rady: Dagmara Walkowicz (Centrum 3.0) 

Planowany przebieg spotkania: 

1. Stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Konsultacja dokumentu: Regulamin tworzenia i działania gliwickich zespołów branżowych. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Ustalenie daty kolejnego posiedzenia. 

7. Zamknięcie posiedzenia  

 

Posiedzenie MRDPP otworzyła i poprowadziła Sekretarz Marta Kryś.  

Ad 1 Sekretarz Marta Kryś stwierdziła kworum. 

Ad 2 Sekretarz Marta Kryś zaproponowała przyjęcie ww. porządku posiedzenia. 
Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Ad 3 W związku z brakiem uwag do przesłanego na mejla protokołu z poprzedniego 
spotkania, przyjęto go jednogłośnie.  

Ad 4 Sekretarz Marta Kryś przeszła do konsultacji Regulaminu tworzenia i działania 
zespołów branżowych, nawiązała do aktualnej sytuacji, m.in. na tę chwilę nie ma 
powołanego żadnego zespołu branżowego, w ostatnim naborze koordynowanym przez 
Centrum 3.0 zgłosiły się tylko 2 osoby, brak zainteresowania ze strony organizacji 
pozarządowych. Stąd właśnie inicjatywa uproszczenia, wprowadzenie pewnych zmian w ww. 
Regulaminie oraz podjęcie kolejnej próby naboru do zespołów. W poprzednich latach 
działały zespoły w następujących obszarach: kultury – najdłużej działający, zdrowia, spraw 
obywatelskich, bezpieczeństwa. Agnieszka Luszawska dopowiedziała, że przyczyną braku 
zainteresowania ze strony organizacji może być fakt, iż skończyła się pula problemów do 
rozwiązania, skoro działały tyle lat. Być może nie ma potrzeby, aby zespoły działały w trybie 
ciągłym. Klaudia Bera podkreśliła, że działający w Gliwicach FOZN w pewnym stopniu przejął 
nieformalnie funkcję takiego zespołu branżowego, gdzie poruszane są sprawy dot. osób z 
niepełnosprawnościami. Gliwickie Forum Organizacji Działających na Rzecz Osób z 
Niepełnosprawnościami „Nie jesteś sam” (tzw. FOZN) powstał oddolnie z inicjatywy 
organizacji działających w tym obszarze. 



Sekretarz Marta Kryś przeszła do szczegółowe omówienia Regulaminu tworzenia i działania 
gliwickich zespołów branżowych (zał. nr 1 do protokołu). Po przeanalizowaniu dokumentu 
Rada wypracowała następujące zmiany i sugestie: 

• do §2 ust. 3 dodanie do zakresu osób mogących być członkami zespołów branżowych: 
społeczników z rekomendacją przynajmniej jednej organizacji pozarządowej, 

• do §3 ust. 2 dołożenie zapisu, że zespoły branżowe mogą zostać powołane w 
dowolnym momencie roku kalendarzowego w razie zaistnienia takiej potrzeby. 

• w §3 ust. 2 b) zmiana w treści” działalność na rzecz osób niepełnosprawnych” na 
„działalność na rzecz osób z niepełnosprawnościami” 

• w §3 ust. 5 zmiana treści „Zgłoszenie podpisuje osoba uprawniona do 
reprezentowania  Organizacji „ na  „Zgłoszenie lub rekomendacje podpisuje osoba 
uprawniona do reprezentowania Organizacji”, 

• w §3 ust. 7 zmniejszenie minimalnej liczby członków z 7 do 5 

• w §3 ust. 11 Zmiana treści „ W przypadku braku takich zgłoszeń nie przeprowadza się  
naboru uzupełniającego, chyba że liczba członków spadnie poniżej 7.”, zmniejszenie z 
7 członków na 5, 

• w §3 usunięcie ust. 13,14 w §3, 

• w §4 usunięcie ust. 9 w §4, 

• w §4 ust. 10 brzmiącego „ Kadencja zespołu branżowego trwa dwa lata z 
zastrzeżeniem  §3 ust. 13 i 14”  wykreślenie treści „z zastrzeżeniem  §3 ust. 13 i 14”, 

• w §4 usunięcie ust. 12, ze względu na powielenie treści z §4 ust. 8. 

Agnieszka Filipkowska na zakończenie omówienia Regulaminu zasugerowała aby przed 
ogłoszeń naboru do zespołów branżowych, dobrze popromować ich działalność aby zachęcić 
członków organizacji do pracy w zespołach, m.in.: poprzez stworzenie infografik, krótkich 
informacji co daję praca w takim zespole, w czym można uczestniczyć, jakie daje korzyści. 
Wskazała też że listopad, grudzień nie jest dobrym okresem aby uruchomić nabór do 
zespołów, gdzie organizacje mają bardzo dużo zaplanowanych własnych działań do realizacji. 
Lepszym terminem byłby początek przyszłego roku. 

Ad 5. Sekretarz Marta Kryś poinformowała, iż do końca października trwa nabór 
kandydatów do komisji konkursowych. Rozdała obecnym przedstawicielom organizacji 
pozarządowych formularz zgłoszeniowy, zachęcając do pracy w komisjach. 

Ad 6.  Termin kolejnego spotkania ustalono na środę 27.11.2024 na godz. 16.15. Informacja 
o miejscu spotkania będzie podana w późniejszym terminie. 
 
Ad 7 Sekretarz Marta Kryś oficjalnie zamknęła posiedzenie. 
 

Protokołowała 

Dagmara Walkowicz 

 


